
Aptauja par projektu īstenošanu 

 

 

• Atbalstu, tikai nesašaurinot brauktuvi, tur jau tā pec parbuves brauktuvi samazinaja. Un kāpec no pureņu ielas 

nevis no Pēterupes ielas? 
• Kad ir plānots Vidrižu ielā iezveidot gājēju ietvi No A. Kalniņa ielas līdz Saulītes kooperatīvam? 

• Lojā, gribētos, lai no pieturas turpinas veloceļš arī gar privatmāju rajonu "Jāņciema ceļš". Bērni nàk no mūzikas 

skolas, màkslas skolas, no rītiem tumsā iet gar ceļa malu līdz pieturai. Nav ne apgaismojums, ne ietve... Tomēr, 

svarīga bērnu drošība. Arī stradājošie, kas braukā ar autobusu ar tumsu iet uz autobusa pieturu, ar tumsu 

mājās. Būtu ļoti vērtīgi ieviest arī mums šādu ietvi. 

• veloceliņš no Saulkrastiem uz Zvejniekciemu 

 



• Nekādā gadījumā. Atbalstītu, ja tā būtu kāda kultūras būve, nevis paredzēta sportam. 
• Turpat netālu ir strītbola laukums pie Sporta centra. 
• Atbalstu sporta infrastruktūras izbūvi, bet tai vajadzētu iekļaut arī multifunkcionālos trenažierus, rotaļu 

elementus kā trošu piramīda, šūpoles, nobraucamā trose, tīkls volejbolam 

 

 

 

 


